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DOPRAVNÍ KOMISE

STAROKLÁNOVICKÁ 260,19016 PRAHA 9, TEL.: 281 012 911, FAX: 281 971 531, PODATELNA@PRAHA21.CZ

 

VÁŠ DOPIS či:

ZE DNE:

NAŠE či.: UMCP21/02053/2022/DK/Lad

SPIS. ZN.:

VYŘIZUJE: Radek Ladman

TEL.: 281012968

E-MAIL: radek.ladman@praha21.cz

DATUM: 04.02.2022

’vr

Zápis č. 26 zjednání Dopravní komise Rady městske casti Praha 21

Datum konání: 2. 2. 2022

čas konání: 17:20 hod - 18:50 hod

Místo konání: VZM ÚMČ Praha 21

Přítomni: Jiří Nonfried, Zdeněk Růžička, Milan Samec, Ing. Jan Veselý, Ing. Vladimír

Vlachovský,

Tajemník: Radek Ladman

Host: Jiří Hardt, lng. Šárka Zátková

Nepřítomni/omluveni: Ing. Martin Kňákal, jaroslav Merta, Libor Václavík, Bc. Karel

Zmeškal

Neomluveni:

 

Nepřítomný předseda komise požádal Z. Růžičku o vedeníjednání, které bylo v čase 17:20

hod zahájeno s konstatováním, že komise je usnášeníschopná, je přítomno 5 členů

komise. V čase 18:46 hod zaznamenán odchod Milana Samce, počet přítomných členů 4,

komise nebyla usnášení schopná, tudížjednání bylo v čase 18:50 hod ukončeno s tím, že

neprobrané body se přesunují na dalšíjednání komise.

Z. Růžička předložil návrh programujednání a probéhlo hlasování:
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1. Návrh a schválení programu jednání:

. Schválení programu

. Odsouhlasení zápisu z minulé DK

. Stav zpracování návrhu systému dopravy (podklady zaslány 8.12.2021)

. Parkování Hodkovská — informace o postupu

. Projektová příprava ul. Hulické

. Přepracovaná dokumentace oblasti V Ladech

. Poptávkové řízení na koncepci dopravy

. Oplanská — režim vydávání klíčů od sklopného sloupku

. Různé — návrh na zvolení p.liřího Hardta členem komise

Přistoupeno k hlasování o programu jednání:

Hlasování: Pro 5, proti 0, zdržel se 0

Návrh programu jednání byl schválen.

2) Zápis z minulého jednání Dopravní komise

K zápisu nebyly námitky ani připomínky.

Přistoupeno k hlasování:

Hlasování: Pro 5, proti 0, zdržel se 0

Zápis z minulého jednání byl schválen.

3) Stav zpracování návrhu systému dopravy (podklady zaslány 8.12.2021)

Přítomní byli tajemníkem komise informováni, že Ing. Pluhař zaslal oznámení o

ukončení prací s tím, že finanční náhradu za provedené práce nebude společnost

Astra projekt, s.r.o. požadovat.

Přítomnívzali oznámení o ukončení prací Ing. Pluhařem na vědomí.

4) Parkování Hodkovská — informace o postupu

Přítomní byli ze strany p. Hardta informováni, že proběhla schůzka se zástupcem

Lesů ČR Ing. Žárou, za MČ Praha 21 byli přítomni místostarosta Zdeněk Růžička,

Ing. Martin Kňákal ajiří Hardt, připomínky byly předány k následnému zpracování
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do materiálu vytvářeného Ing. Vladimírem Vlachovským společně sing. Martinem

Kňákalem. Ing. Vladimír Vlachovský informoval, že materiálje připraven k odeslání

na Lesy ČR stím, že zasláníje věcí ÚMČ Praha 21.

Po diskusi přítomných, kdo by měl zajistit odeslání materiálu na Lesy ČR bylo

dohodnuto následující usnesení:

Dopravní komise postupuje materiál Radě MČ Praha 21 k zajištění zaslání

průvodního dopisu s materiálem k vyjádření na Lesy ČR.

Přistoupeno k hlasování:

Hlasování: Pro 5, proti 0, zdržel se 0

Ing. Vladimír Vlachovský zašle zápis z proběhlé schůzky se zástupcem Lesů ČR

tajemníku komise.

5) Projektová příprava ul. Hulické

Přítomní byli Milanem Samcem informováni, že probíhá stavební řízení ve věci

vydání stavebního povolení, je navržena jednopruhová obousměrná komunikace

se zvýšenými křižovatkami sjednostranným chodníkem umístěným při jižní části.

Komunikace bude obsahovat střídavá parkovací stání po obou stranách provedená

parkovacími zálivy. Součástíje i odvodnění komunikace a rekonstrukce veřejného

osvětlení. Navržené řešení umožňuje v případě potřeby bezproblémový přechod

na jednosměrný provoz. Pro znázornění byla přítomným představena podrobná

situace — výkres D.1.2 dokumentace.

Návrh a provedení rekonstrukce ul. Hulické je vybrán jako pilotní projekt pro

provádění místních komunikacív Újezdu nad Lesy.

Přítomnívzali řešení rekonstrukce ul. Hulické na vědomí.

6) Přepracovaná dokumentace oblasti V Ladech

Proběhla diskuse k zaslané dokumentaci a bylo konstatováno, že z předloženého

materiálu nenízřejmý přesný záměr investora. Například nejsou uvedeny délky

navržených parkovacích míst, dle odměření z výkresu toje 5 m, což není normový

rozměr pro podélné stání. Za předpokladu výskytu provozoven lze očekával ivětší

vozidla, mělo by být adekvátně počítána délka pro místa. V dokumentaci není

uvedeno řešenívjezdů na pozemky při stánívozidel dle návrhu — obalové křivky

ani rozhledy nejsou obsaženy. Požadavek na min. 2 místa na provozovnu — návrh
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nesplňuje, počet parkovacích míst neodpovídá počtu uvedených pozemků. Není

zřejmé, kdo bude provádět správu navržených komunikací.

Dopravní komise požaduje předložit odpovídající projektovou dokumentaci

zahrnující i výstavbu uváděných drobných provozoven.

Přistoupeno k hlasování:

Hlasování: Pro 5, proti 0, zdržel se 0

7) Poptávkov' řízení na koncepci dopravy

Ing. jan Veselý vznesl dotaz co obsahuje zakázka konceptu dopravy a zda probíhá

poptávkové řízení. Z. Růžička poskytl informace o proběhlém poptávkovém řízení,

z kterého vyplynulo, žeje potřeba upravit termíny pro zhotovení, než bylo původně

uvažováno.

V současné doběje připraveno nové poptávkové řízení s delší lhůtou plnění.

Přítomnívzali informaci na vědomí.

jednání ukončeno cca v 18:50 hod

Příštíjednání: 2. 3. 2022 od 17:00 hod ve velké zasedací místnosti ÚMČ Praha 21

Zapsal dne (den a podpis tajemníka): 4. 2. 2022_

Ověřil (den a podpis předsedy nebo jiného delegovaného člena): 14.2.2022, Zdeněk

Růžička

 

Zdeněk Růžička
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